
 

 Møteprotokoll 

 
Utval: Administrasjonsutvalet 
Møtestad: Møterom 1322, 13. etasje, Fylkeshuset 
Dato: 28.11.2017 
Tidspunkt: 09:00 – 10:10 

 
 

Følgjande faste medlemmer møtte: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Benedicte S Meyer Medlem UNIO 
Atle Kjosås Medlem AKAD 
Tore Andersen Medlem YS-K 
Tore Johannessen Medlem LO-K 
Roald Stenseide Medlem  
Pål Kårbø Leiar FL KRF/SP 
Silja Ekeland Bjørkly Medlem H 
Roald Kvamme Medlem A 

 
Følgjande medlemmer hadde meldt forfall: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Anne Gine Hestetun Nestleiar A 

 
Følgjande varamedlemmer møtte: 
 
Namn Møtte for Representerer 
Kari Sørensen Bernardini Anne Gine Hestetun A 
   

 
Merknader 

 

 
Frå administrasjonen møtte: 
 
Namn Stilling 
Ingrid Kristine Holm Svendsen Fylkesdirektør økonomi og organisasjonsavdelinga 
Geir Davidsen HR Direktør 
Johan J Meyer HR Sjef 
Bertil Søfteland Leiar fylkesskretariatet/sekretær 
Hillevi Elisabeth Runshaug Regionleiar Opplæringsavdelinga 

 
  
  



Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 

U.Off. 

PS 24/17 Godkjenning av møteinnkalling   

PS 25/17 Godkjenning av møtebok forrige møte   

PS 26/17 Referatsaker (meldingar)   

RS 15/17 Elevinspektørordninga ved dei vidaregåande skulane 2017/15888  

RS 16/17 Tilleggsdokument i saka om elevinspektørordninga 2017/15888  

RS 17/17 Tilleggsnotat til sak om elevinspektørordninga i 
administrasjonsutvalet 08.11.17 

2017/15888  

PS 27/17 Bybanen - vurdering av drift i eigenregi 2015/8900  

PS 28/17 Ymse   
     
 
 

PS 24/17 Godkjenning av møteinnkalling 
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Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjend utan merknader. 
 

PS 25/17 Godkjenning av møtebok forrige møte 
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Atle Kjosås var til stades på møtet 8.11.2017.  
 
Vedtak 
 
Møtebok vart godkjend med ovannemnde kommentar 
 

PS 26/17 Referatsaker (meldingar) 
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Tore Johannessen, Stenseide, Meyer, Bjørkly, Kårbø og Kvamme hadde ordet under ordskiftet. 
Administrasjonen ved Runhaug redegjorde på vegne av fylkesrådmannen.  
 
Arbeidstakarorganisasjonane v/ MFO; Tore Johannessen, Parat v/ Tore Andersen, Norsk Lektorlag v/ 
Atle Kjosås og Utdanningsforbundet v/ Benedicte Meyer kom med slik oversending til Utval for opplæring 
og helse: 
 
Arbeidstakarorganisasjonane ønskjer at pålegget om elevinspektørstilling ved kvar skule vert 
vidareført.  
 
Vedtak 
 
RS 15/17, 16/17 og 17/17 om elevinspektørordninga vart tatt til orientering.  
 



RS 15/17 Elevinspektørordninga ved dei vidaregåande skulane 

RS 16/17 Tilleggsdokument i saka om elevinspektørordninga 

RS 17/17 Tilleggsnotat til sak om elevinspektørordninga i administrasjonsutvalet 08.11.17 

PS 27/17 Bybanen - vurdering av drift i eigenregi 

Forslag til innstilling 
 
1. Fylkestinget tek rapporten Bybanen – Egenregi til orientering.  

 
2. Fylkestinget legg til grunn at konsernet som hovudregel skal konkurranseutsetja driftsoppgåvene, 

slik det vert gjort i kollektivdrifta elles i fylket, herunder ny operatøravtale. 
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Steinseide, Andersen, Kjosås, Kvamme, Bjørkly, Tore Andersen og Kårbø hadde ordet under ordskiftet. 
Administrasjonen ved fylkesdirektør for økonomi og organisasjonsavdelinga; Ingrid Holm Svendsen 
redegjorde på vegne av fylkesrådmannen.  
 
Roald Kvamme (A) la fram følgjande forslag på vegner av A og Krf: 

 
«Tar saken til orientering.» 

 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet med 6 røyster mot 3 røyster (A, 
KrF) for Kvamme sitt forslag. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkestinget tek rapporten Bybanen – Egenregi til orientering.  

 
2. Fylkestinget legg til grunn at konsernet som hovudregel skal konkurranseutsetja driftsoppgåvene, 

slik det vert gjort i kollektivdrifta elles i fylket, herunder ny operatøravtale. 

PS 28/17 Ymse 
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Arbeidstakarorganisasjonane etterlyste protokoll frå forrige møte når møteinnkallinga vart send ut.  
Administrasjonen ved Søfteland orienterte om at møteprotokoll ligg på E-innsyn, men at det framover 
også vil bli send saman med møteinnkallinga slik arbeidstakarorganisasjonane ønskjer. 
 
Vedtak 
 
Møteprotokoll frå sist møte skal framover sendast saman med møteinnkalling per e-post til medlemmane 
i Administrasjonsutvalet. 


